



SAVE THE DATE

CIPMM/TBS ROUND TABLES

NOVEMBER 13, 2024

JANUARY 30, 2025

DECEMBER 4, 2024

FEBRUARY 12, 2025

If hyperlinks are deactivated, please access the online version at:
<https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/ezines-and-communications/>
La version française suit...

The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management (CIPMM) and the Treasury Board Secretariat (TBS) partnered to deliver a series of four free **Round Tables** for the Procurement and Materiel Management professionals of the Government of Canada.

Each Round Table will take place virtually on Zoom and will consist of a 90-minute event divided between moderated conversations with subject matter experts or a panel of community leaders and interactive portion with the audience.

The Round Tables are open to all Procurement and Materiel Management community members at no cost, but advance registration is required for each Round Table. Register early to save your spot.

Round Table # 4: Long Term Fleet Electrification Plans

Date: February 12th, 2025

Time: 11:30 am to 1:00 pm EST

Target Audience: Materiel Management

Free to attend but advance registration is required.

Register Here: https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_tnlDuOOhTIGpjYhFOQVzvA

As the world shifts towards sustainable energy solutions, electrifying land vehicle fleets has become a pivotal strategy for reducing carbon emissions and operational costs for the Government of Canada. Join us for an insightful webinar on the transformative journey towards fleet electrification as departments strive to meet Zero-Emission Vehicle (ZEV) targets set out in the Government Greening Strategy and meet the requirements of the Mandatory Procedures for Land Vehicle Fleet Management. This webinar will delve into best practices in fleet electrification, as well as the infrastructure needed to support them.

Key Topics:

- The environmental and economic advantages of transitioning to electric vehicles (EVs).
- The cutting-edge technologies driving the EV revolution, including battery advancements and charging infrastructure.
- Planning and executing a successful fleet electrification project.
- The future of fleet electrification and its role in achieving the government of Canada's greening and sustainability goals.

MODERATOR:

- **Nick Xenos**, Executive Director, Centre for Greening Government, Treasury Board of Canada Secretariat

PANELISTS:

- **Yves Madore**, Lead Advisor, Land Fleets, Centre for Greening Government, Treasury Board of Canada Secretariat
- **Logan Murphy**, Program Manager – Land Fleet, National Fleet Program, Materiel Management Programs, Royal Canadian Mounted Police
- **Thierry Lemieux**, Senior Energy Engineer, National Centre of Expertise on Climate Action, GHG and Energy, Public Services and Procurement Canada

Please visit the **website** for more details.

The Recording is now available! (Click Here)

Round Table #1: Values and Ethics in Procurement and Materiel Management

This event will highlight essential practices and tips for applying procurement policies and directives with values and ethics. Speakers will discuss how to meet obligations for conducting procurement and materiel management processes with fairness, transparency and integrity and share lessons learned related to the planning process, bid solicitation and contract management.

The Recording is now available! (Click Here)

Round Table #2: Responsibilities of Business Owners

This session will be discussing how policy changes have shaped the roles and responsibilities of business owners, how to identify who they are, key areas of collaboration and how you can guide them in understanding the crucial role they play on delivering on their program objectives through procurement.

The Recording is now available! (Click Here)

Round Table # 3: Supply Chain Resilience and Integrity

In today's rapidly changing global landscape, maintaining the integrity and resilience of supply chains is more critical than ever. Join us for an insightful webinar where supply chain experts will delve into the strategies and best practices for building and maintaining secure supply chains that can withstand disruptions and ensure continuous operations in times of crisis.

Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more information

L'Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel (ICAGM) et le Secrétariat du Conseil du Trésor (SCT) se sont associés pour organiser une série de quatre **tables rondes** gratuites pour les professionnels de l'approvisionnement et de la gestion du matériel du gouvernement du Canada.

Chaque table ronde se déroulera virtuellement sur Zoom et consistera en un événement de 90 minutes divisé en conversations modérées avec des experts en la matière ou un panel de dirigeants communautaires et une partie interactive avec le public.

Les tables rondes sont ouvertes gratuitement à tous les membres de la communauté des achats et de la gestion du matériel, mais une inscription distincte est requise pour chaque table ronde. Inscrivez-vous tôt pour réserver votre place.

Table ronde # 4: Plans à long terme d'électrification de la flotte

Date proposée : 12 février 2025

Horaire proposé : 11 h 30 à 13 h 00 HNE

Public cible : Gestion du matériel

Participation gratuite mais inscription préalable obligatoire.

Inscrivez-vous : https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_tnIDuOOhTIGpYhFOQVzvA

Alors que le monde se tourne vers des solutions axées sur l'énergie renouvelable, l'électrification des parcs de véhicules terrestres est devenue une stratégie décisive en vue de réduire les émissions de carbone et les coûts d'exploitation pour le gouvernement du Canada. Nous vous invitons cordialement à un webinaire instructif sur le parcours transformateur de l'électrification du parc de véhicules, dans le cadre des efforts consentis par les ministères en vue d'atteindre les cibles de véhicules zéro émission établies par la Stratégie pour un gouvernement vert et de se conformer aux procédures obligatoires pour la gestion du parc automobile des véhicules terrestres. Ce webinaire explorera les pratiques exemplaires en matière d'électrification du parc de véhicules, ainsi que l'infrastructure requise pour soutenir ces pratiques.

Principaux sujets :

- Les avantages environnementaux et économiques de la transition vers des véhicules électriques (VE).
- Les technologies de pointe qui stimulent la révolution des VE, dont les progrès relatifs aux batteries et l'infrastructure de recharge.
- La planification et l'exécution d'un projet d'électrification du parc de véhicules réussi.
- L'avenir de l'électrification du parc de véhicules et son rôle dans la réalisation des objectifs d'écologisation et de durabilité du gouvernement du Canada.

MODÉRATEUR :

- **Nick Xenos**, directeur exécutif, Centre pour l'écologisation du gouvernement, Secrétariat du

PANELISTES:

- **Yves Madore**, conseiller principal, Flottes terrestres, Centre pour l'écologisation du gouvernement, Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada
- **Logan Murphy**, gestionnaire de programme - Flotte terrestre, Programme national de la flotte, Programmes de gestion du matériel, Gendarmerie royale du Canada
- **Thierry Lemieux**, ingénieur principal en énergie, Centre national d'expertise sur l'action climatique, les GES et l'énergie, Services publics et approvisionnement Canada

Veillez visiter le **site Web** pour plus de détails

L'enregistrement est
maintenant disponible
! (Cliquez ici)

Table Ronde #1: Valeurs et éthique dans l'approvisionnement et la gestion du matériel

Cet événement mettra en lumière les pratiques essentielles et les conseils pour l'application des politiques et des directives en matière d'approvisionnement en accord avec les valeurs et l'éthique. Les intervenants discuteront de la manière de respecter les obligations dans la conduite des processus d'approvisionnement et de gestion du matériel avec équité, transparence et intégrité, et transmettront les leçons apprises concernant le processus de planification, l'appel d'offres et la gestion des contrats.

L'enregistrement est
maintenant disponible
! (Cliquez ici)

Table Ronde #2: Responsabilités des propriétaires fonctionnels

Cette séance portera sur la façon dont les changements apportés aux politiques ont façonné les rôles et les responsabilités des propriétaires fonctionnels et sur la façon d'identifier ces derniers, les principaux domaines de collaboration et la façon dont vous pouvez les aider à comprendre le rôle essentiel qu'ils assument dans la réalisation de leurs objectifs de programme par l'entremise de l'approvisionnement.

L'enregistrement est
maintenant disponible
! (Cliquez ici)

Table Ronde #3: Résilience et intégrité de la chaîne d'approvisionnement

Dans l'actuel paysage mondial en constante évolution, il est plus important que jamais de préserver l'intégrité et la résilience de la chaîne d'approvisionnement. Joignez-vous à nous dans le cadre d'un webinaire invitant à la réflexion; des experts de la chaîne d'approvisionnement se pencheront sur des stratégies et des pratiques exemplaires qui permettent de mettre et de maintenir en place des chaînes d'approvisionnement sûres qui peuvent résister aux perturbations et assurer la continuité des activités en période de crise.

Communiquez avec le **Secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou souhaitez obtenir plus de détails.



Canadian Institute of Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Ave
| Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!